
Van: Jan van den Bosch 

Verzonden: donderdag 18 april 2019 14:52 

Aan: 'Lambertus Meijer' 

Onderwerp: RE: aantekeningen gesprek 26 februari 2019 over Doesburgsedijk 

 

Geachte heer Meijer, 

 

Dank voor uw reactie(s). Ik stel voor uw onderstaande mail en uw 

daaropvolgende mail van 16 april jl.  

toe te voegen aan het door mij gemaakte verslag. Het beeld is dan 

compleet. Zonder uw tegenbericht  

vertrouw ik u daarmee akkoord. 

 

Vriendelijke groet, 

Jan van den Bosch 

 

Van: Lambertus Meijer [mailto:l.meijer23@upcmail.nl]   

Verzonden: maandag 15 april 2019 23:32  

Aan: Jan van den Bosch   

Onderwerp: Re: aantekeningen gesprek 26 februari 2019 over Doesburgsedijk 

 

Geachte heer van den Bosch, 

De verslaglegging die U opgesteld heeft van ons gesprek eind februari jl. 

geven in grote lijnen  

correct aan wat besproken is.  

  

De enige toevoeging die ik nog heb is de wat summiere weergave van de 

geluidoverlast wat  

aanwonenden van de Doesburgsedijk al jaren ondervinden.  

  

Volgens de heer Meijer is op dit moment sprake van aanzienlijke 

geluidshinder langs de   

Doesburgsedijk, als gevolg van de hoeveelheid verkeer. 

Ik heb U tijdens ons gesprek duidelijk kenbaar gemaakt dat de aanwonenden 

van de  

appartementencomplexen Het Bastion en Hofzicht volgens cijfers van het 

RIVM al jaren moeten  

wonen in een geluidszone >65dbA welke niet aan gestelde regels voldoen.  

De bijlagen welke dit bevestigen zijn in Uw bezit en hierbij nogmaals 

toegevoegd. 

In het artikel wat afgelopen week in de Regiobode is geplaatst staat : 

Geen overtreding  

milieuregels bij afsluiting Doesburgsedijk. (bijlage)  

Dit geldt voor aanwonenden van de Ellecomsedijk (N348), maar ondanks dit 

goede nieuws wil de  

gemeente Rheden dat de Provincie Gelderland geluidswerende maatregelen 

neemt!?  

De gemeente Rheden wil deze maatregelen door de Provincie Gelderland uit 

laten voeren tijdens  

gepland groot onderhoud in 2020 voor de N348?  

In 2018 heeft de Provincie Gelderland al geluid reducerend asfalt laten 

aanbrengen op het  

betreffende wegvak Ellecomsedijk, alles voldoet aan Wettelijke Normen en 

voor de gemeente  

Rheden is het dus nog niet genoeg?!  

Of kan dit wellicht weer als uitvlucht dienen om een collegebesluit 

omtrent afsluiting  



Doesburgsedijk tot na genomen geluid reducerende maatregelen 

Ellecomsedijk uit te stellen? 

Aanwonenden van het wegvak Doesburgsedijk echter wachten al jaren (22 

jaar) op maatregelen,  

op dit wegvak is geen geluid reducerend asfalt aangebracht, op dit wegvak 

maken >7000 mvt/dg.  

gebruik van een niet als zodanig ingerichte erfdienstbaarheidsweg, en 

tientallen aanwonenden  

verblijven al jaren in een geluidszone welke al jaren niet aan Wettelijke 

Normen voldoet.  

Waarom word hier geen enkele aandacht aan besteed?? 

Nee, de gemeente sluit het bericht af met; 

Ook geeft de gemeente aan dat de belangen van de bewoners van Ellecom 

kunnen worden  

meegenomen in het besluit over het afsluiten van de Doesburgsedijk. 

Dat aanwonenden van de betreffende Doesburgsedijk al jaren in een 

ziekmakende geluidszone  

>65dbA wonen welke aan geen enkele Eis c.q. Norm voldoet heeft blijkbaar 

na 22 jaar  

wegkijkend besturen nog geen prioriteit, en dat vindt ik triest. 

Met vriendelijke groet, 

L.(Bert) Meijer  

Het Bastion 36  

6953BG Dieren  

l.meijer23@upcmail.nl 

 

 

Op 15 april 2019 om 10:41 schreef Jan van den Bosch  

<j.vandenbosch@rheden.nl>:  

Geachte heer Meijer, 

 

Van ons gesprek eind februari jl. heb ik aantekeningen gemaakt. Die  

aantekeningen wil ik kunnen gebruiken bij het opstellen van het document 

voor de  

gemeenteraad ter afdoening van de motie Doesburgsedijk. Uiteraard wil ik 

uw  

inbreng dan wel correct aanhalen. Om die reden mail ik u hierbij de door 

mij  

uitgewerkte aantekeningen van ons gesprek. Graag verneem ik of ik uw 

inbreng  

correct heb weergegeven. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan van den Bosch 

Procesmanager Traverse Dieren 

 

 

 


